
Schriftelijke vragen ex artikel 36 RvO

Onderwerp: Ganzenhoekbos

Fractie: GroenLinks Wassenaar

Indiener: Aart van Sloten

Datum: 28 maart 2022

In het verleden zijn er afspraken gemaakt tussen Staatsbosbeheer en de gemeente over het 
onderhoud en beheer van het Ganzenhoekbos.   

Vragen: 

1. Welke afspraken zijn er gemaakt met Dunea en Staatsbosbeheer over de ‘dunning’ van het 
Ganzenhoekbos?

2. Zijn de afgesproken werkzaamheden afgerond?

Nog steeds worden er (naald)bomen uit het gebied gehaald. Dit wordt onder andere gedaan door het 
‘ringen’ van bomen. Zie voor een voorbeeld de bijgevoegde foto. 

3. Past deze manier van bosbeheer binnen de gemaakte afspraken? Zo nee, bent u bereid 
hierover het gesprek aan te gaan met Staatsbosbeheer/Dunea?

4. Welk toekomstbeeld heeft de gemeente voor het Ganzenhoekbos?




